
Rada Gminy Kalinowo 

Radni - Sesja 

Protokół nr XLIX 

XLIX Sesja w dniu 28 grudnia 2023  

Obrady rozpoczęto 28 grudnia 2023 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 13:17 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1. Aneta Budzińska  

2. Mieczysław Głębocki 

3. Lucjan Górski 

4. Małgorzata Karwowska 

5. Ilona Kierkla 

6. Iwona Kulbacka 

7. Dariusz Kuprewicz 

8. Marek Markiewicz 

9. Iwona Michniewicz 

10. Marek Nalewajko 

11. Mariola Raczyńska 

12. Tadeusz Rymarczyk 

13. Bogumiła Skarżyńska 

14. Tadeusz Suchański 

15. Krzysztof Wiśniewski 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności. 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Mieczysław Głębocki 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Aneta Budzińska , Mieczysław Głębocki, Lucjan Górski, Ilona Kierkla, Dariusz Kuprewicz, Marek 

Markiewicz, Iwona Michniewicz, Marek Nalewajko, Mariola Raczyńska, Tadeusz Rymarczyk, 

Bogumiła Skarżyńska, Tadeusz Suchański, Krzysztof Wiśniewski 

NIEOBECNI (2) 

Małgorzata Karwowska, Iwona Kulbacka 

 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania pomocy w formie 

świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym 

programem ,,Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028, 



 

W dyskusji wzięli udział: 

- Ewa Rak 

Szczegółowe omówienie uchwały znajduje się w nagraniu. 

 

Głosowano w sprawie: 

podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania pomocy w formie świadczenia 

pieniężnego na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem 

,,Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Aneta Budzińska , Mieczysław Głębocki, Lucjan Górski, Ilona Kierkla, Dariusz Kuprewicz, Marek 

Markiewicz, Iwona Michniewicz, Marek Nalewajko, Mariola Raczyńska, Tadeusz Rymarczyk, 

Bogumiła Skarżyńska, Tadeusz Suchański, Krzysztof Wiśniewski 

NIEOBECNI (2) 

Małgorzata Karwowska, Iwona Kulbacka 

Uchwała nr XLIX/334/2023 

 

b) określenia zasad zwrotu wydatków na świadczenia w formie posiłku, świadczenia rzeczowego w 

postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim programem ,,Posiłek w szkole i w 

domu” na lata 2024-2028, 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Ewa Rak 

Szczegółowe omówienie uchwały znajduje się w nagraniu. 

 

Głosowano w sprawie: 

określenia zasad zwrotu wydatków na świadczenia w formie posiłku, świadczenia rzeczowego w 

postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim programem ,,Posiłek w szkole i w 

domu” na lata 2024-2028,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Aneta Budzińska , Mieczysław Głębocki, Lucjan Górski, Ilona Kierkla, Dariusz Kuprewicz, Marek 

Markiewicz, Iwona Michniewicz, Marek Nalewajko, Mariola Raczyńska, Tadeusz Rymarczyk, 

Bogumiła Skarżyńska, Tadeusz Suchański, Krzysztof Wiśniewski 

NIEOBECNI (2) 

Małgorzata Karwowska, Iwona Kulbacka 

Uchwała nr XLIX/335/2023 

 

c) przyjęcia programu osłonowego Gminy Kalinowo ,,Korpus wsparcia seniorów” na rok 2024. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Ewa Rak 

Szczegółowe omówienie uchwały znajduje się w nagraniu. 

 



Głosowano w sprawie: 

przyjęcia programu osłonowego Gminy Kalinowo ,,Korpus wsparcia seniorów” na rok 2024. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Aneta Budzińska , Mieczysław Głębocki, Lucjan Górski, Ilona Kierkla, Dariusz Kuprewicz, Marek 

Markiewicz, Iwona Michniewicz, Marek Nalewajko, Mariola Raczyńska, Tadeusz Rymarczyk, 

Bogumiła Skarżyńska, Tadeusz Suchański, Krzysztof Wiśniewski 

NIEOBECNI (2) 

Małgorzata Karwowska, Iwona Kulbacka 

Uchwała nr XLIX/336/2023 

 

4. Wolne wnioski. 

W dyskusji wzięli udział: 

 

- Marek Markiewicz 

Gdzie można wyrobić i w jaki sposób legitymację seniora, żeby skorzystać z tych przywilejów. typu 

pływanie, inne tam jakieś ośrodki sportowe, czy coś podobnego. 

 

- Mariusz Klepacki 

Kartę seniora udzielają poszczególne samorządy, najbliżej chyba Ełk wprowadził w tym roku kartę 

seniora, czy w tamtym, już nie pamiętam, ale to jest tylko dla mieszkańców danej gminy. U nas 

wprowadzenie karty seniora byśmy, nie wiem na co mieliby to zniżkę dać na swoje obiekty, gdy są one 

i tak ogólnodostępne i bezpłatne. 

 

- Marek Nalewajko 

Ja tak do pana wójta, do pana sekretarza, do pana przewodniczącego. Na najbliższej sesji, nie wiem, 

kiedy będzie w styczniu, czy co, ja ponawiam prośbę, żeby był obecny Starosta i Dyrektor Dróg 

Powiatowych na sesji. 

 

- Mariusz Klepacki 

Będziemy zapraszać aż do skutku. 

- Marek Markiewicz 

Jeszcze jedną kwestię, żeby dbać o ten chodnik do Długiego. Nie wiem czy tam trzeba dzwonić? 

Ostatnio była nieprzyjemna pogoda i nie za przyjemnie się przemieszczali nasi mieszkańcy. Tam tego 

ciągniczka nie można by było wysłać? 

 

- Mariusz Klepacki 

Pan radny już tyle razy powinien wiedzieć. Powtarzamy jest to droga krajowa. Zarządcą Generalna 

Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad. Na utrzymanie tego chodnika między innymi ma podpisaną 

umowę z wykonawcą, który wykonawca, odśnieża, kosi. Ileś tam razy do roku, nie wiem, bo nie znam 

umowy z wykonawcą. Jeżeli są takie problemy, to proszę bezpośrednio do Generalnej Dyrekcji dzwonić 

do Ełku, żeby ich przyspieszyć. Na jakiej zasadzie ten wykonawca wyjeżdża, nie wiem, bo z zapisów 

mówię, umowy nie znam. Czy on ma od spadnięcia śniegu ileś godzin, że ma przyjechać, czy na telefon 

pracownika tego nie powiem. A my jakbyśmy podjechali, to oni mogliby nas oskarżyć za to, że nie 

mamy zgody na odśnieżanie. Trzeba mieć organizację ruchu wprowadzoną i tak dalej i tak dalej.  

 

- Marek Markiewicz 

Z tego co ja pamiętam, to uwarunkowaniem budowy tego chodnika było przyjęcie opieki przez gminę. 

 

- Mariusz Klepacki 



Nie mamy podpisanej żadnej umowy z Generalną Dyrekcją na obsługę. Jeżeli takie zobowiązanie było 

to generalna dyrekcja z nami powinna podpisać porozumienie a państwo radni powinni w formie 

uchwały takie porozumienie przyjąć. Takich zapisów. Nie było, nie było uchwał, a przede wszystkim 

nie było od strony Generalnej Dyrekcji żadnego pisma, żebyśmy my partycypowali w kosztach. 

Oświetlenie tak, oświetlenie my przejęliśmy, oświetlenie płacimy za oświetlenie. 

 

- Marek Markiewicz 

Odkrzaczyć tę zjazdową tam do mnie, no i dobrze byłoby tam te, te śliwki, które tam stają tak na chodnik 

i bardzo psują i nie ładnie wyglądają. Na samym wiezie, droga, droga gminna, dojazd do stacji metrowej, 

między innymi. No i tam tych klomb troszeczkę wyciągnąć, bo to się zaczyna bardziej rozrastać                  

i ogranicza to możliwość korzystania z tej drogi. 

 

- Marek Nalewajko 

Ja mam tylko pytanko czy rozmawiał Wójt już z tym dyrektorem, prezesem firmy Żak? 

 

- Andrzej Bezdziecki 

Tak, rozmawiałem. Jak tylko będzie mógł to da mi znać i przyjedzie. 

 

- Mariusz Klepacki 

Jedno słowo Panie Przewodniczący, przypominam, że z dniem 2 stycznia wchodzi nowy rozkład 

nowy kierunek w stronę Augustowa od 1 stycznia będzie już. autobus kursował w dni szkolne od 

poniedziałku do piątku. 

 

- Marek Nalewajko 

Jeszcze jedna sprawa. Sprawa tych dróg, bo i tą drugą drogę tam rozjeździli. 

 

- Mariusz Klepacki 

Na wiosnę jak będą warunki to proszę o przypomnienie i będziemy z panem Nadleśniczym się 

spotykać i rozmawiać na ten temat. My jesteśmy w dobrej współpracy z nadleśnictwem także myślę że 

nie powinno być problemu. 

  

Przewodniczący 

Rada Gminy Kalinowo 

  

 

Przygotował(a): Anna Szyłak 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


